
 
 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag den 
den 9. december kl. 18.00- 21.00, 2019 

 
 
 

 
STED: Klokkerholm Skole 

         
 

Bemærk der er mødetid kl. 18.00 og der er julefrokost kl. 19.30. 
 

 
 
DELTAGERE 
 
              
Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Mikael Christensen                HJ  Christoffer Mariegaard LBO FL Afbud 
Malene Frølund               HJ  Rasmus Kyvsgaard-Elsberg FL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Susanne Jensen KL  
Louise Sofie Tønnesen    FL Frav. Mette Kirkegaard-Kjær HJ Afbud 
Birgitte Lorentzen          FL  Ledere:   
Rikke Marie Boe FL Afbud Rie Dam Vineke FL  
Lisa Thorlund KL Afbud Helle Faber KL  
Flemming Wittenberg KL  Michael Ring HJ  
Maj Britt Overgaard KL  Mie Trolle HJ  
Elever:      
Christian og Nicoline FL  Pia Bering   
Thor Rasmussen og Eva 
Ørum 

HJ  Hans Jørgen Bæk   

Sjanne Hovaldt og Ida Mor-
tensen 

KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 
 

1. Referat fra sidste møde. 
Er der spørgsmål/kommentarer til 

     det udsendte referat 
 
 
 
 

 
1. Referat fra sidste møde. 

Der var ingen spørgsmål til det 
udsendte referat. 

 
 
 



Side 2 
 

      
2. Sager/Orientering 

 
Data til kvalitetsrapporten 
(Bilag) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

           Arrangement med distrikts- 
           elevrådene. (Bilag)  
            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

      
2. Sager/Orientering 

 
Data til kvalitetsrapporten 
(Bilag) 
BÆK gennemgik de aktuelle 
data, som kommer til at indgå i 
kvalitetsrapporten. 
Eksamensresultaterne ser rigtig 
flotte ud for eleverne på Klok-
kerholm og Hjallerup Skole.  
Både Hjallerup Skole, Klokker-
holm Skole og Flauenskjold 
Skole klarer sig rigtig godt på 
alle parametre i Brønderslev 
Kommune - det tyder på et rig-
tig flot arbejde fra personalet og 
dygtige elever. 
 

           Arrangement med distrikts- 
           elevrådene. (Bilag) 

Eleverne fortalte om det fælles 
arrangement, der har været af-
holdt på tværs af alle distrikter-
nes distriktselevråd. 
 
Distriktselevrådene har arbejdet 
med: 
 
God undervisning – herunder 
organisering, arbejdsformer, 
indhold og engagerede lærere. 
 
Trivsel – når der er spændende 
timer, når der er gode frikvarter, 
når der er en god start på dagen, 
når der er et godt fællesskab 
 
Den varierede skoledag – når 
der er brainbreakes, når der er 
tværsuge, når læreren er velfor-
beredt, når der veksles mellem 
forskellige arbejdsformer og da-
gene er korte 
 
Eleverne synes, det var fedt at 
deltage, fordi det var dejligt at 
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Nyt fra elevrådene 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Endelig godkendelse af prin- 
           cip for klassedannelse (bilag) 
 
 
 
 
 
 
           Manglende forældrerepræ- 
           sentanter til sb-møder – hvil- 
           ke muligheder har vi? 
 
 
 
 

være med i et arrangement, hvor 
der blev lyttet til hvad elevernes 
synes. 

 
Nyt fra elevrådene 
 
Hjallerup 
Der har været arbejdet med em-
nerne som distriktselevrådene 
skulle arbejde med. 
Elevrådet har også været optaget 
af færdiggørelse af multibaner-
ne. 
 
Flauenskjold 
Der har været afholdt konkur-
rence, som det har været sjovt at 
deltage i. 
 
Klokkerholm 
Der har været afholdt den årlige 
floorballturnering for eleverne i 
overbygningen, hvilket som al-
tid har været et rigtig godt ar-
rangement. 
Elevrådet arbejder desuden på at 
få et godt tilbud på skolemad, 
hvor der evt. kan laves aftales 
med Menu. 

 
 
          Endelig godkendelse af prin- 
          cip for klassedannelse (bilag) 

Vi skal huske at have princippet 
tilføjet i skolebestyrelsens års-
hjul i juni. 
Ellers er princippet godkendt. 

 
 
          Manglende forældrerepræ 
          sentanter til sb-møder – hvil- 
          ke muligheder har vi? 

De to repræsentanter fra 
LBO’en i Flauenskjold stopper, 
idet børnehaverne overgår til 
dagtilbudsområdet og derfor ik-
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           Brandøvelser 
           Er de blevet afholdt?    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Personalesituationen    
       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ke længere er en del af Skoledi-
strikt Hjallerup. 
 
Skolebestyrelsen besluttede at 
spørge suppleanterne om de er 
interesserede i at træde ind i 
skolebestyrelsen som erstatning 
for de repræsentanter der stop-
per. 
 
Der var forslag om, at der til den 
kommende forretningsorden, 
skal formuleres, at skolebesty-
relsesformanden retter henven-
delse til medlemmer, hvis de er 
fraværende fra 3 på hinanden 
kommende SKB-møder. 
Det med henblik på at afklare, 
om der fortsat er interesse i sko-
lebestyrelsesarbejdet. 

 
          Brandøvelser 

Der har været afholdt brand-
øvelse på Klokkerholm og Hjal-
lerup Skole. Der er planlægning 
i gang i forhold til en kommen-
de brandøvelse på Flauenskjold 
Skole. SFO’en i Hjallerup har 
ligeledes afholdt brandøvelse. 
SFO’en i Flauenskjold og Klok-
kerholm afholdes snart.   

 
          Personalesituationen 

Hjallerup 
Der en medarbejder, som er sy-
gemeldt. Det har betydet, at den 
daglige leder af 0.-2. klasse og 
3.-5. klasse har byttet rundt. 
Fremover vil BÆK være daglig 
leder af 3.-5. klasse og MT dag-
lig leder af 0.-2. klasse 
 
Klokkerholm 
Intet nyt 
 
Flauenskjold 
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           Nyt fra LBO/SFO/skolerne 
           Ansættelser. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Formanden. 
            
 
 
 
 
 

Intet nyt 
       
          Nyt fra LBO/SFO/skolerne 
          Hjallerup 

Der har været afholdt juleklip-
pedag, hvor der traditionen tro 
var rigtig mange gæster med på 
dagen. 

 
Klokkerholm 
Der er salg af æbleskiver, samt 
dørkonkurrence, der går ud på af 
få kåret den flottest pyntede dør. 
Skolegården er gravet op og der 
har været undersøgt mulighed 
for at få finansiering på plads 
ift. en fedt indrettet skolegård, 
når byggeriet er overstået. 
 
Flauenskjold 
Der har været ansøgt Nordea-
fonden om midler til udeskole, 
hvilket er delvis imødekommet. 
Lærerne er i fuld gang med at 
planlægge multimedieugen i uge 
2-4. 
 
SFO’erne 
Der er indkøb af nye møbler til 
SFO’en i Hjallerup – støjdæm-
pende. 
I Flauenskjold SFO er hegnet 
omkring institutionen ved at 
blive udskiftet sammen med nyt 
”navneskilt” og flisebelægning. 
I Klokkerholm er der ved at bli-
ve lavet nyt cykelskur – i sam-
arbejde med skolen. 
 

          Formanden. 
Der har været afholdt møde i ar-
bejdsgruppen omkring ”Det go-
de forældremøde”. Dette tema 
tages op på mødet d. 4/2-2020. 
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Møde den 10. dec. vedr. kvali- 
          tetsrapporten. 
 
 
 
 
           Årsmødet med Skole & foræl- 
           dre 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           3 punkter til facebook 
            

Møde den 10. dec. vedr. kvali- 
          tetsrapporten. 
          Kort orientering om program- 
          met. 

 
 
           Årsmødet med Skole & foræl- 
           dre 

Heidi fortalte, at hun har været 
til årsmøde, som var rigtig 
spændende. Der var besøg af: 
- Børne og undervisningsmini-

steren, der informerede om 
inklusion, begrundelse for 
hvorfor børnene går i skole 
og nationale test 

 
Information om den gode kom-
munikation mellem skole og 
hjem. Kommunikationsemnet 
var rigtig spændende 
- Hvordan når vi alle forældre 
 
Derudover var der en del fælles 
arbejde og inspiration til skole-
bestyrelsesarbejdet. 

 
           3 punkter til facebook 

- Skolerne i Distriktet klarer 
sig rigtig godt i dataene til 
kvalitetsrapporten 

- Distriktselevrådene har været 
inddraget i læring, trivsel og 
den varierede skoledag 

- Supplering af skolebestyrel-
sen 

7.   Eventuelt. 
           

 

        
      Næste skolebestyrelsesmøde  
      Tirsdag den 4.februar i  
       Flauenskjold. 

 
          Punkter til fremtidige skolebe- 
          styrelsesmøder.      

- Valg til skolebestyrelsen 
- Tilbagemelding ift. gode foræl-

dremøder fra klasseforældre-
rådene 

- Princip for samarbejde og 
kommunikation mellem skole 
og hjem 
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- Regnskab 2019/Budget 2020 
 

 
Udgivelsesdato:      Referent: MR 
 


